
Tien jaar – and still going 
strong

Waar denk je aan, als je aan de afgelopen  
10 jaar denkt?
Frank: “Dat we als gemeente voor het eerst zo lang en 

duurzaam samenwerken met een onderwijsinstelling. 

Heel bijzonder, én noodzakelijk. In Oss hebben we geen 

hbo- en WO-instelling, maar we willen, naast onze ei-

gen mbo’ers, wél samenwerken met deze studenten.”

Reggy: “We zien Oss als een zeer ondernemende en 

leergierige gemeente, met wie we samenwerken in 

een breed en duurzaam karakter. Specifiek denk ik 

met veel plezier terug aan het driejarige regionale 

inno vatieprogramma ‘Circulaire Verpakkingen’, een 

samenwerking tussen de gemeente Oss, HAS green 

academy en het Osse bedrijfsleven. Via diverse projec-

ten hebben we de regio Oss op de kaart gezet op het 

gebied van circulair verpakken en food.”

 

Wat maakt het partnerschap zo succesvol?
Frank: “Waar op school het zwaartepunt ligt op theo-

rie, is Oss een waar praktijkwalhalla. Onze gemeente 

herbergt veel ondernemers die maar wát graag met 

studenten samenwerken. HAS green academy sluit 

daar als actieve hbo perfect op aan. Als je bijvoorbeeld 

ziet hoe ze ondernemerschap bij hun studenten stimu-

leren… prachtig.”

Reggy: “Samen gaan we uitdagingen in de regio aan. 

Daarbij spreken we onze gezamenlijke ambities uit, 

die we verwezenlijken via een meerjarenagenda. 

Door zo op te trekken, kunnen we versnelling en im-

pact rea liseren. De energie, de nieuwsgierigheid en 

de ‘doe-mentaliteit’ van studenten, docenten, onder-

zoekers en ondernemers zijn belangrijke factoren om 

samen succes te realiseren.”  

“Samen vervullen we al meer dan 
tien jaar een toonaangevende rol 
in de agrifoodsector”

Wat levert de samenwerking Oss/HAS green 
 academy op?
Frank: “Praktisch gezien krijgen we toegang tot 

hbo-onderwijs, via de studenten die een schat kennis 

en inzichten meebrengen. Ook is het mooi om te volgen 

hoe deze studenten Oss ontdekken. Ze starten vaak 

met een ‘Wat moet ik hier in vredesnaam’-gevoel, maar 

vertrekken allemaal met herinneringen aan een leuke, 

actieve stad met veel mooie bedrijven. En dát is weer 

goed voor de beeldvorming en de werkgelegenheid in 

de toekomst.”

Reggy: “Samen vervullen we al meer dan tien jaar een 

toonaangevende rol in de agrifoodsector. Vanuit HAS 

green academy zijn we opleider, onderzoeker en ver-

binder. De samenwerking met medewerkers van de 

gemeente, studenten, docenten, onderzoekers en Osse 

ondernemers heeft mooie resultaten opgeleverd. Denk 

aan groeiende bedrijven, nieuwe banen, relevante on-

derzoeken, nieuwe foodproducten, circulaire verpak-

kingen en het ontwikkelen en behouden van talent. 

Als je dat in de praktijk ziet gebeuren, geeft dat volop 

inspiratie, beweging en energie. Daar mogen we trots 

op zijn.”

Dit magazine staat vol duurzame, innovatieve en cir-
culaire ondernemersverhalen. Welke springt eruit?
Frank: “Ik herinner me nog dat ik de Muifelbrouwe-

rij heb geopend, samen met de Commissaris van de 

 Koning. Het verhaal van Muifel is heel mooi, en ze pro-

duceren ook nog eens heerlijke, kwalitatief uitstekende 

natuurproducten. Maar ook het verhaal van Total Pack 

vind ik geweldig, als innovatief bedrijf in onze rijke ver-

pakkingsketen.”

Reggy: “Ik vind ieder van de verhalen uniek. Of het 

nou om start-ups gaat, scale-ups of grote, internationale 

bedrijven – het is belangrijk dat zij samen de regionale 

motor blijven voor groei en innovatie. Daarom willen 

samen met de gemeente Oss ondernemers blijven sti-

muleren, verbinden en faciliteren, zodat de Osse be-

drijven toekomstproof blijven.”

Hoe zie je de toekomst?
Frank: “Ik hoop dat we nog lang met HAS green aca-

demy samenwerken. Dat is niet vrijblijvend, we steken 

er allebei veel energie, tijd en geld in. We gaan de sa-

menwerking verkennen in het kader van circulariteit, 

een ontzettend belangrijk thema. Het zou geweldig zijn 

als de young professionals van de HAS ook in de toe-

komst samenwerken met onze ondernemers.”

Reggy: “Ik zie een toekomst waarin we de intensieve 

samenwerking met de gemeente Oss en de regio voort-

zetten, in het bijzonder op het gebied van agrifood en 

circulaire economie. Zien we de komende jaren kan-

sen voor onderwijs, onderzoek, arbeidsmarktontwik-

keling en communicatie? Dan pakken we die graag 

samen met de gemeente Oss op.”

HAS green academy en de gemeente Oss werken alweer tien jaar 
intensief en succesvol samen. Hoe het komt, dat dit huwelijk zo gelukkig 
is? We vroegen het aan Reggy van der Wielen, voorzitter van het College 
van Bestuur van HAS green academy, en de Osse wethouder Economie & 
Financiën Frank den Brok.

OVER EEN DECENNIUM SAMENWERKING TUSSEN 
HAS GREEN ACADEMY EN DE GEMEENTE OSS
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